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Krajevna skupnost Šentjanž 

Šentjanž 22 

8297 Šentjanž 

 

Številka: 031-0011/2022 

Datum: 4. 3. 2025 

ZAPISNIK 

9. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž, 

ki je bila v torek, 4. 3. 2025, ob 19.30 uri, v sejni sobi KS Šentjanž 

 

Prisotni člani sveta: 

Zdenka Štih, Jože Dragan, Irena Odlazek, Boštjan Repovž, Maja Skoporec, Marjetka Florjančič, 

Petra Majcen, Petra Jazbec, Helena Matjašec, Franc Ajnihar. 

 

Odsotni:  

Mojca Vozelj (opr.), Dejan Skoporc. 

 

Ostali prisotni: 

Marjetka Flisek, referentka za KS. 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

Sejo vodi: Boštjan Repovž, predsednik sveta KS Šentjanž. 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Šentjanž. Svet KS Šentjanž je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje sveta z dne 24.9.2024, 
3. Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2025 (župan Občine Sevnica), 
4. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2024 in sprejem zaključnega računa, 
5. Okvirni program dela sveta KS Šentjanž v letu 2025,  
6. Razpis za sofinanciranje društev v letu 2025, 
7. Pregled vlog in dopisov, 
8. Razno. 
 

Razprave ni.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je sprejel predlagani dnevni red za 9. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž. 

Izid glasovanja:  za 9 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 
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Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje sveta z dne 24.9.2024 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 8. redne seje sveta z dne 24.9.2024. 

 

Razprave ni.  

 

Sklep: Zapisnik 8. redne seje z dne 24.9.2024 je bil soglasno potrjen.    

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 3 

Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2025 (župan Občine Sevnica) 

 

Točka ni bila obravnavana, ker je župan opravičil odsotnost. 

 

Ad 4 

Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2024 in sprejem zaključnega računa 

 

Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom. Predsednik predstavi glavne postavke realizacije 

odhodkov v letu 2024. 

 

→Ob 19. 37 se seji pridruži Helena Matjašec. Na seji je prisotnih 10 članov sveta. 

 

Razprave ni. 

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Šentjanž se je na svoji 9. redni seji dne, 4. 3. 2025 seznanil z 

dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Šentjanž za leto 2024 in predlaga 

Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 5 

Okvirni program dela sveta KS Šentjanž v letu 2025 

 

Predsednik ponovno na kratko predstavi zapisan program dela za leto 2025.  

- Srečko Šoli → saniranje udarnih jam, 

- Dejan Skoporc → ureditev ceste v Koludrje (Članom sveta predstavi težavo prevozov 

srednješolskih otrok, ker je bila ukinjena enosmerna avtobusna postaja Videm. To je 

državna cesta, zato je bil vezano na izpostavljeno tematiko izveden sestanek s 

predstavnikom Direkcije za ceste in županom občine Sevnica, kjer so bili dorečeni potrebni 

postopki za ureditev problematike. Druga težava je dotekanje zalednih vod na cesto. Tudi 

zaradi te težave je bil z zainteresiranimi krajani sklican sestanek 29.12.2024. Članom sveta 

predstavi mnenja udeleženih krajanov. Težava ureditve ceste v Koludrje je bila 

predstavljena tudi županu občine Sevnica. Ureditev ceste bo možna, ko se bodo uredila 

lastninsko knjižna razmerja in potrditev krajanov glede participacije sofinanciranja. Nujno 
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je potrebno urediti tudi dotrajan most. Glede le-tega je bila na občino Sevnica podana 

prošnja za sofinanciranje). 

- Podlogar Simon →Direkcijo RS za vode je potrebno obvestiti o nujni sanaciji dela vodotoka 

Radvanskega potoka (spodjedanje cestišča). Po ureditvi potoka KS pristopi k sanaciji 

ceste. 

- Prioritetne naloge so izgradnja igrišča ob OŠ Šentjanž s pripadajočo ureditvijo ceste in 

javne razsvetljave do naselja Češnjice. 

- Glede na razgovor s predstavnikom Direkcije RS za ceste je do konca leta predvidena 

izvedba razpisa za izvajalca del sanacije ceste proti zaselku Glino.  

- Jernej Tahirovič, Budna vas 34 → iz KS Šentjanž nima dovoza. Cesta poteka po meji med 

Občino Sevnica in Občino Radeče. Sosed prebiva v Občini Radeče in zahteva od obeh 

občin, da izdata dokument, ki bi uredil odpis zemljišča. S KS Vrhovo (Občino Radeče) 

potekajo razgovori glede pristopa ureditve dovozne ceste v izmeri cca 200 m, širine 2,5 m.  

 

Na povedano med člani sveta poteka razprava glede ocene vrednosti predlaganih ureditev in 

prioritet izvajanja.  

Helena Matjašec izpostavi nujno sanacijo udrtja cestišča pri Podlogarju na Požarčah. Predlaga se 

izvedba terenskega ogleda. 

Franci Ajnihar opozori, da je potrebno urediti bankine ob Kameniškem potoku ob državni cesti 

Tržišče - Hotemež. Predsednik predlaga o zadevi pisno obvestiti predstavnike vodnega 

gospodarstva.  

Marjetka Florjančič sprašuje v kakšni fazi je ureditev ceste na Kalu do šole. Predsednik pove, da 

v proračunu Občine Sevnica rezervirana sredstva za povezovanje vodovodov. Iz tega naslova naj 

bi se naredil vodovod do šole. Časovnica ni znana. Vezano na ureditev vodovoda na Kalu je 

potrebno na Občini Sevnica preveriti prejetje dopisa Els Theunissen, lastnice hiše ob šoli na Kalu. 

 

 

SKLEP:  

Člani sveta soglasno potrdijo predlagane ureditve. 

Izid glasovanja:  10 za, 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 6 
Razpis za sofinanciranje društev v letu 2025 

 

Na predlog predsednika člani sveta razpravljajo o delovanju društev in javnem razpisu o 

sofinanciranju društev, ki delujejo na območju KS Šentjanž.  

Javni razpis za sofinanciranje društev se bo objavil, 17. 3. 2025 in bo trajal do 15. 5. 2025.  

Komisija za odpiranje vlog bo vsebino pregledala v drugi polovici meseca maja 2025. 

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi vsebino javnega razpisa za sofinanciranje delovanja 

društev. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 
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Ad 7 

Pregled vlog in dopisov 

 

Predsednik uvodoma predstavi izvajanje aktivnosti od prejšnje seje: 

- Realizacija praznika KS Šentjanž in praznika Občine Sevnica, 

- Predstavitev knjiga o Šentjanžu, 

- Pridobljena so soglasja lastnikov zemljišč vezano na rekonstrukcijo ceste Hrušce-Brunk. 

Rekonstrukcija bo potekala od križišča Jazbec do kapelice. 

- Z Jankom Kosom je dogovorjena sečnja dreves ob najožjem ovinku na cesti, ki vodi do 

Cirnika, da se pripravi teren za razširitev ceste.  

- V nadaljevanju člane sveta seznani s tožbo Stanka Krnca Občino Sevnica glede odpisa 

zemljišča na cesti Podboršt Veliki Cirnik. 

- V prihodnje je še kar nekaj izzivov glede ureditve Bržane (plazenje, veliko zaledne vode) 

in plaz Kocutna. 

- Usad Golek je saniran.  

- V 2024 je bil saniran tudi plaz na Kalu pri Stoparju. V 2025 je predvidena montaža 

varnostnih ograj.  

- Gradnja športnega igrišča pri OŠ Šentjanž poteka. Razprava poteka v smeri potrebnih del 

in projektantskih napak.  

- Miklavčič Katja - Gorenc Zdenka. Izvajajo se aktivnosti glede menjave zemljišč, ki so 

potrebna za dokončanje projekta izgradnja igrišča pri OŠ Šentjanž. 

- V letu 2025 so predvidene gradnje vodovodnih sistemov na Kalu, vodovod do Lužarja, 

Podlogarja, Šmita in Sešlja.  

 

V nadaljevanju predsednik predstavi prejete vloge: 

- Rudi Bec →prošnja za postavitev tabel naselje Kamenško in omejitev hitrosti 40 km/h. 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi predlagano pobudo. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 

 

- Matej Renko →Prošnja za finančno pomoč pri organizaciji dogodka prikaza gorske 

gozdarsko-kmetijske mehanizacije v vrednosti 500,00 EUR. 

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi pogostitev na dogodku. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 

 

- Jerneja Rojc   →Prošnja za sponzorska sredstva pri podpori perspektivne tekmovalke v 

junior handlingu.  

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti potrdi sponzorstvo v znesku 300,00 EUR.  
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Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 

 

- Robi Dragan →prošnja za dobavo 1 kamiona gramoza za posutje pri pokopališču. 

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti odobri navoz 1 kamiona gramoza. 

Izid glasovanja: 10 za 0 proti (prisotnih 10). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 8 

Razno  

 

Predsednik člane sveta seznani, da je bila s Turističnim društvom podpisana donatorska pogodba 

za promocijo knjige o Šentjanžu. Knjiga je dostopna vsem s predlaganim prostovoljnim 

prispevkom.  

 

Seja je bila zaključena ob 20.55.  

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek           Boštjan Repovž  

Referentka za krajevne skupnosti      predsednik sveta KS Šentjanž 

          

                 


